
                                        P  R  O  T  O  K  Ó  Ł  nr  XXXIII/2012
 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu  17 grudnia 2012r

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie;

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 12.00;

W obradach XXXIII/12 sesji  Rady Miejskiej uczestniczyło 14 radnych – zgodnie z
załączoną listą obecności. Nieobecny radny pan Ryszard Kulesza.

Do punktu 1.
Pan Zbigniew Chlubicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie otworzył
obrady XXXIII sesji ,powitał zebranych i stwierdził prawomocność dzisiejszych
obrad.

Do punktu 2.
Nikt z zebranych nie zgłosił zmian do otrzymanego wcześniej porządku obrad.

Porządek obrad:
3.Przyjęcie protokółów z obrad poprzednich sesji Rady Miejskiej w Barczewie;
4.Projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku;
5.Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi, wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi opłat od właścicieli nieruchomości na terenie  gminy Barczewo;
6.Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na
terenie gminy Barczewo;
7.Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanymi przez właścicieli
nieruchomości;
8.Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i
zagospodarowania tych odpadów;
9.Projekt  uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programy Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012r;
10.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych na 2013r;
11.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2013r;
12.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barczewo na lata 2012-2022;
13.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012r;
14.Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które w 2012r nie wygasają z
upływem roku budżetowego;
15.Projekt uchwały w sprawie zmiany zwolnienia od podatku od nieruchomości w
ramach pomocy de minimis;
16.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barczewo  na lata 2013-2022;

 



17.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Barczewo na 2013 rok;
18.Plan pracy Rady Miejskiej w Barczewie na 2013 rok;
19.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności w okresie między sesjami
Rady Miejskiej w Barczewie;
20.Sprawozdania stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie z działalności tych
Komisji;
żż21.Interpelacje  i  zapytania radnych;
22.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych;
23.Odpowiedzi  na bieżące zapytania;
24.Sprawy różne i wolne wnioski;
25.Zakończenie obrad XXXIII/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Radni  przyjęli  jednogłośnie  porządek obrad .

Do punktu 3.

Protokóły z obrad poprzednich sesji Rady Miejskiej w Barczewie przyjęte zostały
jednogłośnie.

Do punktu 4.

Wyjaśnienia do regulaminu przedstawił pan Andrzej Lichocki.

Przedstawiono również autopoprawki.

Pan Jan Połowianiuk – po przeanalizowaniu stawek uważam, że 2 zł różnicy to
żadna różnica. Nikt za 2 zł różnicy nie będzie chciał prowadzić selektywnej zbiórki.
Jak to się będzie technicznie  odbywało?

Pan Andrzej Lichocki -  na domkach jednorodzinnych segregacja będzie się
odbywała u źródła. Już w tej chwili to się odbywa. Zbiórka ta jest workowa. W
zabudowie wielorodzinnej  będziemy organizowali punkty zbiórki. Weryfikowane
będą również deklaracje wypełniane przez podatnika. Zarządcy, Spółdzielnie złożą
również deklaracje.

Pani Halina Bronka:
1.Nie jestem zadowolona z tak małej różnicy między odpadami z selektywnej
zbiórki i te bez segregowania;
2.Dokumenty, które nam przedstawiono są czytelne ale wszystko zależy od nas
samych;

Pani Urszula Mosakowska – Komisja do Spraw Rolnictwa i Ochrony rodowiska
pozytywnie opiniuje Regulamin wraz z autopoprawkami.

Na wniosek pani Haliny Bronki, który został przyjęty jednogłośnie, Rada Miejska
jednogłośnie (14) przyjęła przedstawione autopoprawki do Regulaminu.

Rada Miejska  11 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”oraz 1 głosie „przeciw

 



                                                  podjęła:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXXIII(202)12
w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i  porządku;
(wraz z autopoprawkami)

Do punktu 5.

Wyjaśnienia przedstawił pan Andrzej Lichocki.

Pani Bronka – 2 zł różnicy – uważam, że to jest samobój dla Gminy. Ta różnica jest
zbyt mała aby nauczyć ludzi  segregacji odpadów. Za 2 zł różnicy ludziom nie
będzie się opłacało trzymać w domu worków z odpadami.

Pan Połowianiuk – zgadzam się z panią Bronką.

Pan Maciejewski – jeżeli przy segregowanych zejdziemy do 10 zł to kto dołoży do
kosztów?

Pan Moszczyński – do kogo będą trafiać nasze pieniądze?

Pan Lichocki – pieniądze wpłyną do Gminy a Gmina zapłaci operatorowi, który
wyłoniony będzie w przetargu. Gmina na śmieciach nie może zarabiać. Jeśli
natomiast wypracowana zostanie nadwyżka to ma to być przeznaczone na budowę
punktów zbioru odpadów.

Pani Bronka – w dalszym ciągu różnica ta mnie nie zadowala. Uważam, że
powinna być (różnica) odczuwalna. Nie przystaję  na taką propozycję.

Pan Moszczyński – uważam, że tak powinno zostać.

Pan Suliński – proponuję pozostawić  te stawki. W grę wchodzi tylko pół roku. Może
to zda egzamin.

Pan Maciejewski – popieram pana Sulińskiego i pana Moszczyńskiego aby nie
podnosić stawek.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Pani Lutarewicz  zawnioskowała aby zakończyć dyskusję.

Wniosek pani Lutarewicz przyjęty został 9 głosami „za”, 1 „przeciw” i  1
„wstrzymującym”.

Pan Zbigniew Chlubicki  w uchwale uwzględniono uwagę „miesięcznie”.
Pan Chlubicki  odczytał projekt uchwały.

Rada Miejska 9 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym” i 3 „przeciwnych” podjęła:

 



                                           U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXXIII(203)12
w sprawie wyboru metody ustalania  opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi, wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi opłat
od właścicieli nieruchomości na terenie  gminy Barczewo;

Do punktu 6.

Wyjaśnienia przedstawił pan Lichocki.

Pani Halina Bronka – wnioskuję aby  słowa „do końca okresu letniego”  w punkcie 3
tej uchwały zastąpić słowami: „”do 31 października”.

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek radnej Haliny Bronka.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna;

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła:

                                                U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr   XXXIII(204)12
w sprawie  terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy
Barczewo.

Do punktu 7.

Wyjaśnienia przedstawił pan Lichocki.

Pan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna;

Pan Moszczyński  - opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Rada miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXXIII(205)12
w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości;

Do punktu 8.
Wyjaśnienia przedstawił  pan Andrzej Lichocki.

Pani Halina Bronka – co będzie jak zabraknie worków, czy trzeba będzie za nie
płacić? Co z pojemnikami na gruz?

Pan Lichocki – jak zabraknie worków to operator dostarczy . Natomiast jeżeli
chodzi o gruz z remontów mieszkań to Gmina nie będzie ponosiła kosztów

 



remontów mieszkań.

Pan Jan Połowianiuk – przy  segregacji odpadów uważam, że wywożenie
nieczystości raz na dwa tygodnie to jest zbyt rzadko. Uważam, że to powinno
odbywać się raz w tygodniu.

Pan Lichocki – częstotliwość wywozu wynika z obserwacji ZUK.

Pan Chlubicki – na wsiach zawsze było raz  na dwa tygodnie plus selektywna
zbiórka i to wystarczało w zupełności.

Pani Bronka – jak będzie wyglądał odbiór worków. Czy każdy gatunek będzie
odbioerany oddzielnie?

Pan Lichocki – oczywiście oddzielnie. Taki  jest wymóg ustawowy.

Pan Czesław Kopczyński – uważam, że wystarczy  wywozić raz w miesiącu;

Rada Miejska  podjęła  j e d n o g ł o ś n i e:

                                              U  C  H  W  A  Ł  A  nr  XXXIII(206)12
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i
zagospodarowania tych odpadów.

Do punktu 9.
Wyjaśnienia przedstawił pan Jarosław Złotkowski  - dyrektor Miejskiego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Barczewie.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  (14)  podjęła:

                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr   XXXIII(207)12
w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2012r.

Do punktu 10.

Wyjaśnienia przedstawił  pan Jarosław Złotkowski  -  dyrektor Miejskiego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Barczewie.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych  jest pozytywna;

Na sali obecnych jest 13 radnych.

 



Radni  j e d n o g ł o ś n i e  podjęli:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXXIII(208)12
w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na 2013 rok;

Do punktu 11.

Wyjaśnienia przedstawił pan Jarosław Złotkowski.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Radni  j e d n o g  ł o ś n i e   podjęli:

                                            U  C  H  W  A  Ł Ę  nr  XXXIII(209)12
w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2013
rok;

Do punktu 12.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Rada Miejska  j e d n o g ł  o ś n i e  podjęła:

                                           U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXXIII(210)12
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata
2012-2022.

Do punktu 13.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest  14 radnych.

 



Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                             U C H W A Ł Ę  nr   XXXIII(211)12
w sprawie zmiany budżetu gminy  na 2012 rok.

Do punktu 14.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                         U C H W A Ł Ę  nr  XXXIII(212)12
w sprawie  wykazu wydatków, które w 2012 r nie wygasają z upływem roku
budżetowego.

Do punktu 15.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Edward Maciejewski – Komisja do Spraw Gospodarczych  w pełni popiera tą
uchwałę. Nie jest to jeszcze to co powinno być ale jest to zawsze jakiś początek.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych  jest  pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych .

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                        U C H W A Ł Ę  nr   XXXIII(213)12
w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis.

Do punktu 16.

Wyjaśnienia przedstawiła Skarbnik Miasta pani Dorota Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sesji obecnych jest 14 radnych.

Radni 11 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących, 1 osoba nie głosowała, podjęli:

 



                                         U C H W A Ł Ę  nr   XXXIII(214)12
w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata
2013-2022.

Do punktu 17.

Pan Zbigniew Chlubicki zapoznał radnych z opinią Regionalnej Izby
Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu Gminy na 2013r.

Pan Lech Nitkowski – Burmistrz Barczewa – projekt budżetu opracowany został
zgodnie z uchwałą. Ja jednak nie jestem z niego niezadowolony. Prośba o
akceptacji  kanalizacji  Ruszajn i wodociągu w Radostach. Brak jest niestety
projektów drogowych. Nie ma również  w tej chwili środków na remonty szkół.
Podzielam Państwa niezadowolenia jeśli chodzi  o brak środków  na drogi. Wiem
jakie są Państwa oczekiwania w tej kwestii. Chciałbym  aby Państwo zaakceptowali
wykonanie 100 m odcinka  drogi w Nikielkowie oraz wykonanie  drogi w Łęgajnach.
Wykonamy nawierzchnię drogi  ulicy Konopnickiej jeśli  ZWIK  wykona
infrastrukturę w tej drodze. Byłoby dobrze gdyby znalazły się środki na  wykonanie
nawierzchni ulicy Szczepańskiego. Droga do Niedźwiedzia – i tak nic bez Państwa
wiedzy nie będzie realizowane. Zwróciliście się Państwo aby powiedzieć to
publicznie.
Chciałem jeszcze powiedzieć, że mamy projekt na remonty kapliczek ale niestety
brak jest środków na ten cel a nie zdejmiemy funduszy z dróg aby to zrobić.
Chciałbym aby wszystkie środki  jakie zdołamy zaoszczędzić przeznaczyć na drogi.
Myślę, że  te 3 zadania, które mamy w wydatkach niewygasających zrealizowane
zostaną wiosną 2013 roku. Wiele godzin spędziliśmy z panią Skarbnik nad
konstrukcją tego budżetu. Nie pocięliśmy wydatków  na oświatę, kulturę i sport.
Czekamy na projekt budowlany na budowę budynku socjalnego. Pójdziemy po
kredyt do Banku i rozpoczniemy jego budowę . Nie wykonaliśmy budżetu jeśli
chodzi o sprzedaż nieruchomości, ponieważ  rynek w tej dziedzinie stanął.

Pan Jan Połowianiuk – mówię w imieniu Klubu Radnych Porozumienie
Samorządowe. Uważnie się wsłuchałem w wystąpienie pana Burmistrza. Uważam,
że przy tym oszczędnościowym budżecie jest on i tak niesprawiedliwy. Cieszymy
się jednak z tego ,że ukazał się ten 100 metrowy odcinek drogi w Nikielkowie,
droga Ramsowo-Niedźwiedź i ulca Konopnicka. Byłoby miło gdyby ujęto
nawierzchnię ulicy Szczepańskiego, w której jest już wszystko (infrastruktura) i
wykonana wcześniej podbudowa w polimerze. Zostały już tam wydane pieniądze i
źle by było gdyby to poszło na marne. Dobrze, że teraz ukazało się również
dokończenie tego „znikniętego” wcześniej odcinka drogi w Jedzbarku.

Pan Edward Maciejewski – mógłbym powiedzieć, że w zasadzie jestem
zadowolony ale dziś powinniśmy tu powiedzieć, że w tym roku będzie zrobiona
droga do Niedźwiedzia, chodnik w Ramsowie oraz naprawiona w 2-3 miejscach
droga Lamkowo-Lamkówko. To należy zrobić w tym roku. Budżet jest taki a nie inny
i ja go przyjmę z pokorą ale chciałbym powiedzieć, że Gmina jest jednością i
wszyscy chcą w miarę dobrze żyć. Chciałbym usłyszeć deklarację realizacji tych

 



zadań.

Pani Halina Bronka – dobrze, że w budżecie znalazła się kwota na wykonanie ulicy
Traugutta. Jednak Sójcze Wzgórze nic nie dostało a tam też mieszkają ludzie. W
ubiegłym roku z przewidywanych 100 tysięcy zł na remont ulicy Grottgera
przeznaczono na ten cel tylko 20 tysięcy zł. Proszę pamiętać w 2013 r o tym
osiedlu.

Pan Tomasz Michałowski – bardzo się cieszę z tego budżetu. Widać, że pan panie
Burmistrzu słucha swoich wyborców. Dziękuję za ulicę Warmińską i ulicę Traugutta.
Uważam, że ten budżet jest dobry.

Pan Edward Maciejewski – ja nie chcę tu robiż żadnej awantury ale pan panie
Tomku wie, że ten budżet jest niesprawiedliwy. Ludzie z Nikielkowa też chcą
normalnie dojechać do swoich domów.

Pan Zbigniew Chlubicki – prawnie, formalnie  ten budżet jest dobry. Podziwiam
panią Skarbnik i Burmistrza za jego skonstruowanie. Jestem pełen podziwu za
fachowość konstrukcji budżetu ale jako mieszkaniec Wójtowa jestem
niezadowolony i jako radny wybrany z Kaplityn również, ale wiem , że są to
zaniedbania z lat poprzednich i tego  od razu nie zmienimy.

Pan Edward Maciejewski – czy pan Burmistrz jest w stanie złożyć deklarację w
sprawie wykonania moich 5 zadań?

Pan Lech Nitkowski – jeśli Komisje poprą te wnioski to ja w to wchodzę.
Powiem tak: uważam, że wszystko powinno być wykonane ale zadania te mogą
być zweryfikowane. Na razie nic nie stoi na przeszkodzie jeśli chodzi o Niedźwiedź
Musimy również policzyć te  100 metrów Nikielkowa. Ja tu nie widzę szczególnych
zagrożeń.

Pani Alina Jakończuk – wymagamy tu deklaracji, których być może nie będziemy
mogli spełnić. Poczekajmy jakie środki pozostaną i przeznaczmy je na drogi. Nie
możemy wymagać czegoś nie wiedząc  co nam przyniesie 2013 rok.

Pan Andrzej Moszczyński  - chyba teraz przyszła próba dla Burmistrza, Skarbnika i
dla nas wszystkich – na spojrzenie  gospodarcze na naszą Gminę. Apeluję o
wykonanie ulicy Ogrodowej w Łęgajnach, która jest ulicą strategiczną dla naszej
miejscowości, dla życia mieszkańców Łęgajn. Następna ważna sprawa to ten nasz
zbiornik małej retencji. On zalewa wszystkich w naszej miejscowości. Mamy
nadzieję , że w tym roku to zostanie wykonane.

Pan Jan Połowianiuk – sprawiedliwie nie znaczy równo. Jest to prawda. Ale tu jest
inna kwestia. Chodzi o to, że na niektóre obszary nie przeznaczono ani jednej
złotówki. Chodzi mi o Osiedle Domków Jednorodzinnych. Prawda jest taka, że jak
coś jest zapisane w budżecie  to to jest pewne a składane ustne deklaracje to jest
to zupełnie co innego. Wyrażamy jednak zadowolenie z tego co zadeklarował pan 
Burmistrz.

 



Pan Lech Nitkowski – zapomnieliśmy o bardzo ważnym wydatku związanym z
miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego. Może będziemy musieli
coś kupić od Agencji.

Pan Jan Suliński  - Komisja Finansów Publicznych długo się zastanawiała. Dużo
czasu poświęciliśmy drogom. Po długich dyskusjach Komisja zaopiniowała projekt
budżetu tak jak RIO w Olsztynie – czyli pozytywnie.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Rada Miejska 10 głosami „za” przy 4 „wstrzymujących”   podjęła:

                                       U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXXIII(215)12
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Barczewo na 2013 rok;

Pan Lech Nitkowski – dziękuję za przyjęcie budżetu. Myślę, że razem przy zgodnej
współpracy  zrealizujemy ten budżet.

Pan Jan Suliński – dziękuję pani Skarbnik bo to ją męczyliśmy najbardziej.

Do punktu 18.

Pan Zbigniew Chlubicki zapoznał radnych z planem pracy Rady Miejskiej w
Barczewie na 2013 rok.

Na sali jest 13 radnych.

Nikt z radnych nie zgłosił uwag ani propozycji do planu pracy Rady Miejskiej na
2013r.

Radni przyjęli  jednogłośnie  przedstawiony przez Przewodniczącego Rady
Miejskiej plan pracy Rady Miejskiej w Barczewie na 2013 rok.

Do punktu 19.

Pan Lech Jan Nitkowski – Burmistrz Barczewa – przedstawił sprawozdanie  ze
swojej działalności w okresie między sesjami Rady.

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Miejską bez uwag.

Do punktu 20.

Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie przekazali
Przewodniczący stałych Komisji Rady.

Pan Edward Maciejewski – wpłynął list otwarty pana Krakowiaka. Zwracam się z

 



prośbą do pana Burmistrza aby dołożył starań w pozyskaniu strategicznego
inwestora.

Do punktu 21.
Pan Edward Maciejewski:
-czy nie ma możliwości poszerzenia zakresu odśnieżania dróg w Nikielkowie na
teren dróg osiedlowych w naszej miejscowości?

Pani Halina Bronka:
-czy i kiedy będzie wycinka drzew za Zakładem Karnym?
-czy wycięta zostanie akacja, która rośnie przy Komisariacie Policji?

Pani Alina Jakończuk:
-mieszkańcy Wspólnot  pytają się na jakiej podstawie sporządzane są umowy  na
wodę. Teraz czyni to administrator. Różnice są ogromne  w stosunku  do tego co
wykazują liczniki  w ich mieszkaniach. Mieszkańcy twierdzą , że muszą pokrywać
nie swoje zużycie wody. Nie rozumieją  dlaczego nie mogą sami podpisywać umów

Pan Tomasz Michałowski:
-mieszkańcy Barczewa proszą o rozłożenie na raty opłaty za groby (450zł);
-pan Burmistrz mówił o tym, że będzie robiona druga rzeka w Barczewie. Czy
chodzi o tą rzekę, która przepływa przez ul.Łąkową;
-czy jest możliwość podniesienia diet dla Sołtysów?

Pan Jan Suliński:
-w ramach funduszu sołeckiego chcemy pobudować wiatę. Czy jeś;li tego nie
zakupimy do końca tego roku to pieniądze nam przepadną?

Pan Zbigniew Chlubicki:
-kiedy dojazd do osiedla leśnego w Wójtowie zostanie odpowiednio oznakowany?
Niedawno wydarzyła się tam kolizja drogowa;
-czy mogę prosić o upublicznienie rejonów odśnieżania i kontaktów z osobą
odśnieżającą;

Do punktu 22.

Pan Wiesław Morawski:
-czy w budżecie na 2013 r przewidziana jest naprawa drogi do Niedźwiedzia?
-do kogo mamy dzwonić w sprawie odśnieżania naszej drogi?

Pan Plachimowicz – Rada Sołecka w Kronowie:
-proszę o odpowiedź na piśmie – czy od 1 lipca jak będzie  nowy operator przy
wywozie śmieci, to czy  przy jego wyborze będzie faworyzowana Spółka ZUK?
-czy będzie  przestrzegana ustawa o nadużywaniu środków pirotechnicznych. Czy
Gmina zajmie się  uregulowaniem sprzedaży tych środków na terenie gminy 
Barczewo;

Do punktu 23.

 



Pan Lech Nmitkowski – odpowiedzi udzielimy na piśmie, ale jeśli chodzi o rzekę to
jest to ta rzeka, która przepływa przez ulicę Łąkową.
Odśnieżanie dróg – będą odśnieżane tylko te główne. Pozostałe na telefon.
Dostaniecie Państwo rozpiskę i będziecie mogli to koordynować;

Pan Wiesław Morawski – wykonawca odśnieżania powinien się zameldować u
Sołtysa po wykonaniu pracy. Wówczas można będzie to sprawdzić.

Do punktu 24.

Pan Tomasz Michałowski:
-w 2013 r GKRPA za cel postawiła sobie aby przeznaczać pieniądze na
organizowanie  turniejów sportowych;

Pan Jan Krakowiak – chciałbym, na ręce pana Burmistrza złożyć rezygnację z
pracy w Wiadomościach Barczewskich. Uważam, że  dotychczasowa formuła już
się wyczerpała.

Pan Zbigniew Chlubicki podziękował panu Krakowiakowi za pracę w gazecie
samorządowej.

Pan Lech Nitkowski – również dziękuję za pracę.
Chciałem Państwa jeszcze poinformować, że na moje ręce wpłynęło pismo pani
Skarbnik  z prośbą o odwołanie z funkcji Skarbnika.

Pan Nitkowski udzielił szczegółowych wyjaśnień w tym temacie i zwrócił się z
prośbą o zwołanie w trybie nadzwyczajnym dwóch sesji Rady Miejskiej:
-XXXIV sesja, na której odwołania zostanie pani Dorota Kondratowicz z funkcji
Skarbnika ;
-XXXV sesja , na której powołana zostanie pani Dorota Kondratowicz na
stanowisko Skarbnika.

Pan Zbigniew Chlubicki – w związku ze złożonym ustnym wnioskiem Burmistrza
Barczewa o zwołanie sesji nadzwyczajnej    z w o ł u j ę  na  dzień 20 grudnia 2012r
na godzinę 15.00 posiedzenie (w trybie nadzwyczajnym) XXXIV/2012 sesji Rady
Miejskiej w Barczewie z następującym porządkiem obrad:

1.Otwarcie obrad sesji;
2.Przyjęcie porządku obrad;
3.Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta;
4.Zamknięcie obrad XXXIV/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad.

Pan Zbigniew Chlubicki – w związku ze złożonym przez Burmistrza Barczewa
wnioskiem o zwołanie  w trybie nadzwyczajnym sesji Rady Miejskiej 
z w o ł u j ę  na dzień 21 grudnia 2012r na godzinę 8.00 posiedzenie  XXXV/2012

 



sesji Rady Miejskiej w Barczewie z następującym porządkiem obrad:

1.Otwarcie obrad sesji;
2.Przyjęcie porządku obrad;
3.Projekt  uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta;
4.Zamknięcie obrad XXXV/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad.

Do punktu 25.

Pan Zbigniew Chlubicki  -  stwierdzam, że porządek obrad XXXIII/2012 sesji został
wyczerpany, w związku z czym zamykam  XXXIII/12 posiedzenie Rady Miejskiej w
Barczewie.
Protokółowała:
B.Kwapis
                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej
                                                                      Zbigniew Chlubicki

 


